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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 .
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Ki követi Bernáth Ildikót a
fogyatékosságügyi miniszteri biztosi székben?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést
kívánunk benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Réthelyi Miklós nemzeti erőforrás miniszter úr távozásával megszűnt az általa kinevezett
fogyatékosságügyi miniszteri biztos, Bernáth Ildikó mandátuma is . 2010 augusztusában a
kormány a miniszteri biztosi pozíció létrehozásával akarta demonstrálni azt, hogy – a
kormányprogramban foglaltaknak megfelelően – kiemelten fontos ügyként kezeli a
fogyatékkal élők helyzetét . Sajnos a miniszteri biztos feladataként megjelölt célok töredéke
valósult meg csupán.

A biztos feladata volt a fogyatékossággal él ők felé megnyilvánuló társadalmi befogadás
elősegítése, a mindennapjaik megkönnyítését szolgáló közép- és hosszútávú stratégia
megalkotása, valamint a munkavállalásukat támogató új foglalkoztatáspolitikai koncepci ó
kidolgozása . Sajnos ezen célok töredéke valósult meg csupán .

Bernáth Ildikó többször hangsúlyozta : a kormány munkahely-teremtési céljai kizárólag a
megváltozott munkaképességűek nyílt munkaerő-piaci bevonásával valósulhatnak meg .
Megbízatása elején, a Rehabilitációs albizottság ülésén is kifejtette : ennek érdekében először
a foglalkoztatási támogatási formák átalakítását végzi el egy egyszer űbb, igazságosabb és a
nyílt munkaerő-piaci foglalkoztatást hatékonyabban ösztönző rendszer bevezetésével . Ehhez
képest a foglalkoztatásban 2006 óta érvényesülő rendkívül igazságtalan rendszer a mai napi g
érvényben van; az új támogatási rendelet tervezete ellen pedig egyhangúan fejezték k i
tiltakozásukat a megváltozott munkaképességűeket foglalkoztatók .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Nem történtek lépések a fogyatékossággal él ők társadalmi befogadásának elősegítése, a
mindennapjaik megkönnyítését szolgáló közép- és hosszútávú stratégia kialakítása terén sem .
Az akadálymentesítés terén különösen fontos lett volna az előrelépés. Ehelyett két év után is
azt ismételgeti a kormány, hogy miel őtt újabb forrásokat áldoz erre a célra, országo s
akadálymentesítési felmérést végez, és átfogóan áttekinti az akadálymentesítési szabályozást .
Ezek mind a mai napig ígéretek maradtak csupán .

Ezért azzal a kéréssel fordulunk az emberi erőforrás miniszterhez, hogy nevezze meg : ki és
milyen konkrét megbízáatással követi Bernáth Ildikót a miniszteri biztosi székben ?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2012 . augusztus 06 .

Szabó Tímea
LMP


	page 1
	page 2

